
 

 Referat af generalforsamling 
 

Lørdag d. 25. januar 2025 
 
Dagsorden ifølge vedtægterne: 

1. Valg af ordstyrer: Kirsten Skjerbæk 
2. Valg af referent: Mia Damhus 
3. Bestyrelsens beretning og planer for fremtidige aktiviteter v/ formanden: 

Årsberetning vedlagt i særskilt dokument. 

4. Fremlæggelse af regnskab v. kasserer Jette Jønck 

2024 viser et rekord underskud på lidt mere end 49 tkr, som først og fremmest skyldes 
udgifter til medlemsudflugt til Anneberg, hjemmesidens opskriftafsnit og uddeling af 
rejselegat. Årets underskud fortsætter en bevidst indsats for at en tilpas del af 
egenkapitalen kommer medlemmerne til gode, så den tidligere vækst i egenkapitalen 
vendes. 

Budgettet for 2025 sigter mod et mindre underskud. 

Kassereren gav et historisk tilbageblik på dels udvikling af egenkapitalen, men også 
hvordan kontingentindtægter balancerer med faste udgifter og 
ajourføringsdage/årskonference år for år de sidste 12 år. Kontingent og dagspris for 
kurserne har været holdt konstant (dog har kursusprisen undtagelsesvis været sat ned 
i jubilæumsårene). 

Generalforsamlingen diskuterede, hvorvidt hhv kontingent eller kursusbetaling skal 
reguleres op fremover. Egenkapitalen giver også mulighed for endnu nogle år at 
fortsætte med de nuværende lave kursuspriser. 

Generalforsamlingen bemyndiger den kommende bestyrelse til at arbejde videre med 
sagen. 

5. Ingen forslag fra bestyrelsen. 

6. Ingen indkomne forslag. 

7. Kontingent fortsættes som hidtil: Årligt kr 1400 for ordinære medlemmer, 1000 kr for 
associerede medlemmer og ?? for studerende. 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer: På valg var Jette Jønck, Tove Larsen og Lotte Rued 
Møller. Jette Jønck modtager genvalg. Tove Larsen og Lotte Rued Møller ønsker ikke 
genvalg. Som nye bestyrelsesmedlemmer blev valgt Jimmy Hansen og Anne Mette 
Brandstrup. 

Valgt til den kommende periode som suppleanter blev Kirsten Skjerbæk, Aline Blum 
Samuelsen, Dorte Stebit og Tove Larsen. 



 

9. Interne revisorer: Mette Brahm og Karen Nørby fortsætter 

10: Eventuelt: Intet blev bragt op. 

Ordstyreren takkede for god ro og orden. 
 
Referatet er godkendt af den afgående bestyrelse: 
 
 
 
 
Tove Larsen      Lotte Rued Møller 
Formand      Sekretær 
 
 
 
 
Mia Damhus      Helle Mackenhauer 
Næstformand     SoMe-ansvarlig 
 
 
 
 
Jette Jønck 
Kasserer 
 
 
 
 
 
 


